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Protokół z XLI sesji Rady Miejskiej w Ujściu  

z dnia 28 kwietnia 2023 roku. 

Czas trwania sesji: 

10:18 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 12 – nieobecni radni: Grażyna Rzeczycka, 

Hubert Polarczyk, Mariusz Podgórski - nieobecności usprawiedliwione.  

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

1. Budzińska Agnieszka, 

2. Graś Julian, 

3. Kin-Zdzierela Jolanta,   

4. Maślak Jan, 

5. Parecki Henryk,  

6. Piechocki Andrzej, 

7. Podgórski Mariusz, 

8. Polarczyk Hubert, 

9. Ponicki Tomasz, 

10. Rożek Roman, 

11. Rzeczycka Grażyna, 

12. Skibiński Wojciech, 

13. Sroka Jan, 

14. Witczak Cecylia, 

15. Zachara Andrzej. 

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia 
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2. Dorota Schwochert – Skarbnik Ujścia 

3. Marek Madej – Sekretarz Ujścia 

         

Zaproszeni goście: 

1. Elżbieta Radtke – sołtys wsi Węglewo 

2. Alicja Hajt – sołtys Nowej Wsi Ujskiej 

3. Joanna Połyniak – Kierownik MGOPS w Ujściu  

4. Mikołaj Furmanowicz – Specjalista ds. mieszkaniowych ZGKiM 

Ad.1. Sprawy regulaminowe. 

a) Otwarcie sesji. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:18:00 do 00:02:46). 

 

Ze względu na problemy techniczne XLI sesja Rady Miejskiej w Ujściu rozpoczęła się o godz. 

10:18 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 ust.1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XLI sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu, witając Pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, Panią Skarbnik 

Miasta i Gminy Dorotę Schwochert, Pana Sekretarza Gminy i Miasta Ujście Marka Madeja, 

zaproszonych gości oraz radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 

 b) stwierdzenie quorum 

 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

Przewodnicząca poinformowała również radnych o obowiązku przestrzegania danych 

osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej. 

 

 c) przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że porządek obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Ujściu 

otrzymali wszyscy radni, dodała, że otrzymany porządek obrad nie uległ zmianie. Zapytała, czy 

ktoś ma jakieś wnioski lub uwagi dotyczące porządku obrad. Z uwagi na ich brak, przystąpiła do 

punktu 2 porządku obrad. 

 

Porządek obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad. 
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2. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 24 marca 2023 r. 

3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Ujście z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 rok.  

5. Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Ujście – projekt nr 1 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/196/2017 Rady Miejskiej 

w Ujściu z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie opłaty targowej. – projekt nr 2 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej, 

stanowiącej własność Gminy Ujście – projekt nr 3 

8. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na terenie wsi Ługi Ujskie, Gmina Ujście. – projekt nr 4 

9. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

sołectwa Jabłonowo w sprawie zmiany statutu sołectwa Jabłonowo. – projekt nr 5 
 

10.  Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

sołectwa Węglewo w sprawie zmiany statutu sołectwa Węglewo. – projekt nr 6 
 

11.  Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

sołectwa Chrustowo w sprawie zmiany statutu sołectwa Chrustowo. – projekt nr 7. 
 

12.  Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

sołectwa Byszki w sprawie zmiany statutu sołectwa Byszki. – projekt nr 8 
 

13.  Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

sołectwa Nowa Wieś Ujska w sprawie zmiany statutu sołectwa Nowa Wieś Ujska. – pro-

jekt nr 9 
 

14.  Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

sołectwa Ługi Ujskie w sprawie zmiany statutu sołectwa Ługi Ujskie. – projekt nr 10 
 

15.  Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

sołectwa Kruszewo w sprawie zmiany statutu sołectwa Kruszewo. – projekt nr 11 
 

16.  Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

sołectwa Mirosław w sprawie zmiany statutu sołectwa Mirosław. – projekt nr 12 
 

17.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok – projekt nr 13 

18.  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Ujście na lata 2023 - 2028. – projekt nr 14 
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19. Wioski i interpelacje radnych. 

20. Zakończenie posiedzenia. 

    

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 24 marca 2023 r. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:19:43 do 00:24:03). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 24 marca 2023 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych na skrzynki e-

 mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XL sesji Rady Miejskiej 

w Ujściu. Radni nie wnieśli uwag do protokołu z XL sesji. Przewodnicząca Rady Miejskiej w 

Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

( Informacja dotycząca protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 24 marca 2023 roku 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”, przyjęła protokół z XL sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 19 

stycznia 2023 roku.  

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:24:04 do 00:32:26).  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 25 marca do 27 kwietnia 2023 roku.  

Radna Grażyna Rzeczycka – Panie Burmistrzu mówił Pan o frezowaniu, dlatego mam taką 

prośbę, żeby frez trafił na odcinek drogi od Portowej do kanału. Ta droga teraz jest w budowie i 

jest rozjeżdżona, teraz robią nasyp.  

Burmistrz Roman Wrotecki – Ogromna część tego frezu będzie wykorzystana na wzmocnienie 

pobocza na tym odcinku o którym Pani mówiła, bo fez będzie na różnej głębokości od 4 cm do 

4,8 cm i na to przyjdzie nowa nawierzchnia o tej samej grubości, natomiast pobocza, które są od 

mostu na Gwdzie w kierunku Piły mają być wzmocnione tym frezem. Ta droga o której Pani 

mówi będzie utwardzona w ramach tej inwestycji która dotyczy mostów.  

(Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  
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Ad.4. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Ujście z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 rok. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:32:27 do 00:33:52).  

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo jak 

co roku Pan Burmistrz jest zobowiązany przedstawić sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy gminy Ujście z organizacjami pozarządowymi. W ubiegłym roku Rada przeznaczyła 

kwotę 128.000 zł na realizacje zadań. Realizacja była przeprowadzona przez dwa podmioty; 

Klub Sportowy ,,Unia Ujście”, otrzymał kwotę 80.000 zł oraz Klub Sportowy LKS ,,Błyskawica 

Bronisławki” otrzymał kwotę 48.000 zł, oba kluby złożyły sprawozdania i rozliczyły się z 

otrzymanych dotacji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak- dziękuję, otwieram dyskusję, czy 

ktoś chciałby zabrać głos, nie ma chętnych, zamykam dyskusję i przechodzimy do następnego 

punktu. 

 

(Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Ujście z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 rok,. stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Ujście – projekt nr 1. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:33:53 do 00:36:05).  

Mikołaj Furmanowicz – Projekt uchwały Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ujście. Podstawa 

prawna: par. 1. Uchwala się zasady wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Ujście w brzmieniu określonym w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały. par. 2. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Traci moc uchwała Nr 

XXIX/315/2002 z dnia 27 czerwca 2002 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ujście. par. 4. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 

dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję w 

tej sprawie. Nie ma chętnych, przystępujemy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ujście - edycja 2023 

 
( Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/281/2023 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ujście, stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/196/2017 Rady Miejskiej w 

Ujściu z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie opłaty targowej. – projekt nr 2 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:36:06 do 00:39:20).  

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Szanowni Państwo projekt ten jest uchwałą 

typowo techniczną i wynika z tego, że w obowiązującej uchwale są wyznaczone dwie osoby do 

zbierania opłaty targowej, jednakże jedna z tych osób przeszła na emeryturę, w związku z tym 

proponujemy zamienić tą osobą na Panią Angelikę Janke, która jest pracownikiem urzędu. 

Uchwała została wczoraj szczegółowo omówiona, przejdę do odczytania treści: Uchwała Rady 

Miejskiej w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/196/2017 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 

grudnia 2017 roku w sprawie opłaty targowej. Podstawa prawna: par. 1. W uchwale nr 

XXVIII/196/2017 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie opłaty targowej, wprowadza się 

następujące zmiany: par. 5. ' pkt 2 ppkt a) otrzymuje nowe brzmienie; "a) na terenie miasta: Pan 

Tomasz Kępczyński i Pani Angelika Janke".' par. 2. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję w 

tej sprawie. Nie ma chętnych, przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/196/2017 

Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie opłaty targowej - edycja 

2023 
 

( Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/282/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/196/2017 Rady 

Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie opłaty targowej, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu).  

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej, 

stanowiącej własność Gminy Ujście – projekt nr 3 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:39:21 do 00:41:46). 

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Szanowni Państwo także i ta uchwała była 

szeroko omawiana na wczorajszych komisjach, dotyczy ona sprzedaży nieruchomości lokalowej 

stanowiącej własność Gminy Ujście na rzecz dotychczasowego najemcy. Chodzi o nieruchomość 

lokalową nr 3 położoną w budynku wielorodzinnym w miejscowości Mirosław. Pozwolicie, że 

odczytam projekt uchwały: Uchwałą Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości lokalowej, stanowiącej własność Gminy Ujście. Podstawa prawna, par. 

1. Wyraża się zgodę na sprzedaż: 1. Nieruchomości lokalowej nr 3 położonej w budynku 

mieszkalnym wielorodzinnym w Mirosławiu 61, który posadowiony jest na działce oznaczonej 

numerem geodezyjnym 46/5, dla której Sąd Rejonowy w Chodzieży, IV Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr PO1H/00023330/5. par. 2. Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  
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Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej, stanowiącej własność Gminy Ujście 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/283/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej, stanowiącej własność Gminy Ujście, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.)  

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na terenie wsi Ługi Ujskie, Gmina Ujście. – projekt nr 4 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:41:47 do 00:44:41). 

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Szanowni Państwo projekt tej uchwały był 

szczegółowo omówiony na wczorajszych komisjach. Jest uchwała wywołana wnioskami 

właścicieli gruntów znajdujących się na terenie wsi Ługi Ujskie. W związku z tym projekt 

uchwały został przedłożony, pozwolicie Państwo, że odczytam projekt uchwały. Uchwała Rady 

Miejskiej w Ujściu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na terenie wsi Ługi Ujskie, Gmina Ujście. Podstawa prawna, 

par. 1. 1. Przystępuje się do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

na terenie wsi Ługi Ujskie, Gmina Ujście. 2. Obszar objęty miejscowym planem oznaczony jest 

na mapie w skali 1:10000 stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. par. 2. Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie wsi Ługi Ujskie, Gmina 

Ujście 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/284/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie wsi Ługi Ujskie, Gmina Ujście, stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

 

Ad.9. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Jabłonowo w sprawie zmiany statutu sołectwa Jabłonowo. – projekt 

nr 5. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00: 44:42 do 00:48:48)  

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Szanowni Państwo na pewno pamiętacie, że 

miesiąc temu podejmowaliśmy uchwałę o podobnej treści. Nadzór Wojewody wszczął 

postępowanie, nie zgadza się z naszą uchwałą. Uchwała została sporządzona na podstawie 

uchwały Rady Miejskiej, która była podjęta w marcu 2000 roku, w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji, gdzie mamy określony tryb przeprowadzenia konsultacji, jednak Nadzór Wojewody 

uznał, że powinno to zostać ogłoszone w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego 
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gdzie dopiero 14 dni po opublikowaniu uchwała wchodzi w życie. Postanowiliśmy więc 

niezwłocznie ponownie prosić Państwa o podjęcie uchwał dotyczących konsultacji na terenie 

każdego sołectwa. Zanim przeczytam uchwałę przedstawienie wyniki przeprowadzonej ankiety 

konsultacyjnej: Byszki – 6 głosów, Chrustowo -1 głos, Jabłonowo – 0 głosów, Kruszewo – 31 

głosów, Ługi Ujskie – 0 głosów, Mirosław – 5 głosów, Nowa Wieś Ujska – 18 głosów, Węglewo 

– 10 głosów.  

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Chciałabym tylko dodać, że 

projekt uchwały dotyczy wszystkich sołectw, dlatego będziemy głosować nad każdym sołectwem 

osobno, ale każdy projekt dotyczy tego samego. Nie będziemy każdego czytać tylko będziemy 

przystępować od razu do głosowania. Otwieram dyskusję, nie ma chętnych, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami sołectwa Jabłonowo w sprawie zmiany statutu sołectwa 

Jabłonowo. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/285/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Jabłonowo w sprawie zmiany statutu sołectwa Jabłonowo, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.) 

 

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Węglewo w sprawie zmiany statutu sołectwa Węglewo. – projekt nr 

6. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00: 48:49 do 00:49:34)  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami sołectwa Węglewo w sprawie zmiany statutu sołectwa 

Węglewo. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/286/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Węglewo w sprawie zmiany statutu sołectwa Węglewo, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.) 

 

Ad.11. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Chrustowo w sprawie zmiany statutu sołectwa Chrustowo. – projekt 

nr 7. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00: 49:35 do 00:50:23)  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami sołectwa Chrustowo w sprawie zmiany statutu sołectwa 

Chrustowo. 
 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/287/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Chrustowo w sprawie zmiany statutu sołectwa Chrustowo, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.) 

 

Ad.12. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Byszki w sprawie zmiany statutu sołectwa Byszki. – projekt nr 8. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00: 50:24 do 00:51:06)  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami sołectwa Byszki w sprawie zmiany statutu sołectwa Byszki. 
 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/288/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Byszki w sprawie zmiany statutu sołectwa Byszki, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.) 

 

Ad.13. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Nowa Wieś Ujska w sprawie zmiany statutu sołectwa Nowa Wieś 

Ujska. – projekt nr 9. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00: 51:07 do 00:51:51)  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami sołectwa Nowa Wieś Ujska w sprawie zmiany statutu sołectwa 

Nowa Wieś Ujska. 
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(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/289/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Nowa Wieś Ujska w sprawie zmiany statutu sołectwa Nowa Wieś Ujska, 

stanowiącej własność Gminy Ujścia, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

Ad.14. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Ługi Ujskie w sprawie zmiany statutu sołectwa Ługi Ujskie. – 

projekt nr 10. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:51:53 do 00:52:39)  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami sołectwa Ługi Ujskie w sprawie zmiany statutu sołectwa Ługi 

Ujskie. 
 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/290/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Ługi Ujskie w sprawie zmiany statutu sołectwa Ługi Ujskie, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.) 

 

Ad.15. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Kruszewo w sprawie zmiany statutu sołectwa Kruszewo. – projekt 

nr 11. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:52:40 do 00:53:26)  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami sołectwa Kruszewo w sprawie zmiany statutu sołectwa 

Kruszewo. 
 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/291/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Kruszewo w sprawie zmiany statutu sołectwa Kruszewo, stanowiącej własność 

Gminy Ujścia, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

 

 

Ad.16. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Mirosław w sprawie zmiany statutu sołectwa Mirosław. – projekt nr 

12. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:53:27 do 00:54:17)  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 
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W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami sołectwa Kruszewo w sprawie zmiany statutu sołectwa 

Kruszewo. 
 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/292/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami sołectwa Mirosław w sprawie zmiany statutu sołectwa Mirosław, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.) 

 

Ad.17. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2023 rok – projekt nr 13. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:53:27 do 00:59:53)  

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – Projekt został wczoraj dokładnie 

omówiony na komisjach, wobec powyższego przedstawię sam projekt uchwały. Projekt uchwały 

w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. Postawa prawna, par. 1. pkt 1 w par. 1 

zwiększa się plan dochodów o kwotę 886.852,58 zł do kwoty 42.889.003,63 zł, z tego: - dochody 

bieżące w kwocie 31.147.627,63 zł, - dochody majątkowe w kwocie 11.741.376 zł zgodnie z 

załącznikiem nr 1; pkt 2. treść załącznika nr 1 uchwały Nr XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w 

Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej 

uchwały; pkt 3 w par. 2 zwiększa się plan wydatków o kwotę 1.737.284,58 zł do kwoty 

48.786.253,75 zł, z tego: - wydatki bieżące w kwocie 33.874.983,03 zł, - wydatki majątkowe w 

kwocie 14.911.270,72 zł zgodnie z załącznikiem nr 2; pkt 4  treść załącznika nr 2 uchwały Nr 

XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku zostaje zmieniona 

zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały; pkt 5 załącznik nr 3 uchwały Nr 

XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku określający dochody i 

wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie i innych 

zadań zleconych ustawami w 2023 r. oraz dochody budżetu państwa związane z realizacją zadań 

zleconych jednostkom samorządu terytorialnego w 2023 r. zostaje zmieniony zgodnie z 

załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały; pkt 6 par. 3 do uchwały budżetowej otrzymuje nowe 

brzmienie: „par. 3. Deficyt budżetu w kwocie 5.897.250,12 zł zostanie sfinansowany 

przychodami z tytułu wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy, 

przychodami ze spłat pożyczek i kredytów udzielonych ze środków publicznych, przychodami z 

nadwyżki z lat ubiegłych oraz przychodami wynikającymi z rozliczenia środków określonych w 

art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z 

udziałem tych środków.”; pkt 7 par. 4 do uchwały budżetowej otrzymuje nowe brzmienie: „par. 4. 

Ustala się przychody budżetu w łącznej kwocie 6.397.250,12 zł zgodnie z załącznikiem nr 4 do 

uchwały.”; pkt 8 załącznik nr 4 uchwały Nr XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 

28 grudnia 2022 roku określający przychody i rozchody budżetu w 2023 r. otrzymuje nowe 

brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały; pkt 9 załącznik nr 5 uchwały Nr 

XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku określający zestawienie 

planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu w 2023 roku otrzymuje nowe brzmienie 

zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej uchwały; pkt 10 załącznik nr 6 uchwały Nr 

XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku określający plany 

przychodów i kosztów samorządowych zakładów budżetowych na 2023 rok otrzymuje nowe 

brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszej uchwały; pkt 11 załącznik nr 7 uchwały Nr 

XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku określający zakres i 

kwoty dotacji przedmiotowych i celowych dla samorządowych zakładów budżetowych w 2023 r. 
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otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 7 do niniejszej uchwały. par. 2. Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała obowiązuje z dniem podjęcia. 

Dziękuje.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, chciałabym tylko dodać, że projekt uchwały będziemy głosować z 

autopoprawką, przechodzimy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/293/2023 w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2023 rok, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

Ad.18. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Ujście na lata 2023 – 2028 – projekt nr 14. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:59:54 do 01:01:23)  

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – Projekt został wczoraj dokładnie 

omówiony na komisjach, wobec powyższego przedstawię sam projekt uchwały. Podstawa 

prawna, par. 1. pkt 1. w par. 1 załącznik nr 1 otrzymuje brzmienie załącznika nr 1 do niniejszej 

uchwały; pkt 2 w par. 2 załącznik nr 2 otrzymuje brzmienie załącznika nr 2 do niniejszej 

uchwały. par. 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała wchodzi 

w życie z dniem podjęcia. Dziękuje.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2023 – 2028. 
 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLI/294/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Ujście na lata 2023 – 2028, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

Ad.19. Wioski i interpelacje radnych. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:01:24 do 01:12:06) 

Radna Grażyna Rzeczycka – Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu swego czasu na ulicy 

Szpitalnej postawiono przystań rowerową. Zamysł był dobrym, ale efekt okazał się mierny. 

Przybytek ten stał się miejscem do załatwiania spraw niezgodnych z jego przeznaczeniem, jest w 

fatalnym stanie, wobec tego mam prośbę, żeby Pan Burmistrz zwizytował ten obiekt i podjęciu 

decyzji o usunięciu tego i postawieniu ewentualnie tylko ławek. Decyzja oczywiście Pan 

podejmie, ale chciałabym, żeby Pan to zobaczył. Dziękuje bardzo.  

 



13 

 

Burmistrz Roman Wrotecki – To jest obiekt finansowany przez Lokalną Grupę Działania oraz 

Dolinę Noteci. Nie było ustalonego miejsca, osoby odpowiedzialne za to nie miały pojęcia gdzie 

to postawić. Ostatecznie stanęło na tym, aby obiekt postawić na ulicy Szpitalnej, natomiast plan 

jest taki, aby jeszcze przed okresem wakacyjnym poddać to możliwej renowacji. Powiem w ten 

sposób, tego nie robi ktoś np. z Wrocławia, nie będziemy teraz montować monitoringu, bo koś 

się zachowuje nieodpowiednio. Niestety nie wszystko da się tam zrobić, jakoś estetykę tam 

poprawimy.  

 

Radna Grażyna Rzeczycka – Nie wiem, czy tam da się cokolwiek poprawić. Tam już doszło do 

tego, że z fundamentami wyrwano te ławy. Nie wiem, czy to jest sens ratować ten obiekt. 

Postawiałabym ławki, dla odpoczywających byłoby to fajne miejsce. Tak jak Pan zauważył tego 

nie robi nikt spoza Gminy, to są nasi mieszkańcy.  

 

Burmistrz Roman Wrotecki – Razem z Panią Skarbnik sprawdzimy jeszcze tzw. Trwałość 

projektu, którą uwielbiam, bo tą są te wszystkie Unijne Środki. Jeżeli to będzie trwałość projektu, 

to pewnie będzie to się mogło skończyć na malowaniu i tyle. Dlatego cieszy mnie, że na Sali w 

Kruszewie nie ma trwałości projektu, ponieważ wtedy wszystkie osoby będą mogły z tego 

korzystać. Przyjrzymy się temu, jednak na pewno estetykę tego miejsca będziemy chcieli 

poprawić, a druga rzecz, nie możemy sobie pozwolić na narzucenie narracji osób niewłaściwie 

się zachowujących.  

 

Radny Julian Graś – Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, wszyscy już wiedzą, że autobus 

Beta jednak będzie kursował, niepotrzebnie było robione zamieszanie, druga sprawa jest taka, 

czy to światło na Wybudowaniu w tym roku się zaświeci? Chciałbym również Panu 

Burmistrzowi podziękować za wycinkę drzew na ulicy Lipowej, jak się wygoją to dobrze by było 

to poprawić, wtedy poprawi się ich wyląd. Dziękuje.  

 

Burmistrz Roman Wrotecki – Co do pierwszej sprawy, zgadzam się z Panem Radnym, też 

uważam, że to całe zamieszanie było niepotrzebne, dlatego, że wielu ludzi ta informacja 

zaskoczyła, zaniepokoiła. Gdy pojawiła się ta informacja, zgłaszałem to do Członka Zarządu, 

ponieważ to są połączenia między powiatowe. W tej chwili mamy obietnice, że mają te autobusy 

jeździć przynajmniej do końca zajęć lekcyjnych. Na moje polecenie rozmowy w tej sprawie 

prowadził Sekretarz, jeżeli będzie taka potrzeba udzieli więcej informacji.  Dobrze by było, 

gdyby w przyszłości przewoźnicy wcześniej informowali włodarzy Gmin i Starostw, że takie 

pomysły wychodzą, bo wiadomo, że ludzie muszą mieć zapewnioną możliwość dojazdu do 

pracy, czy uczniowie do szkół. Jest informacja zasadniczo niedobra dla całego kraju, bo był 

wniosek, żeby objąć dopłatami także autobusy komunikacji miejskiej, czyli na takiej samej 

zasadzanie jak w tej chwili są dopłaty do komunikacji prywatnej, natomiast nie ma zgodny, żeby 

były dopłaty do komunikacji takiej jaką mamy z miastem Piła. Gdyby do tych dopłat doszło to to 

otwiera się droga, żeby rozmawiać z Prezydentem, MZK, żeby tego typu komunikacją objąć całą 

Gminę. Powiem szczerze, nie rozumiem tego bo mamy dopłaty do porywanego przewoźnika i 

mieszkaniec płaci 12,00 zł za bilet, czyli jest dopłata, a nie ma żadnej ulgi. My dopłacamy do 

autobusu linii 50 i mieszkańcy mają ulgę. Jeżeli dopłacamy to cena powinna być inna. 

Najważniejsze, że autobusy jeżdżą i będą jeździć, zawsze jestem gotowy na to, żeby rozmawiać o 

wsparciu, oczywiście po drugiej stronie musi być partner. Jeżeli chodzi o lampy, mam dobrą 
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wiadomość, bo operator wykonał przyłącze. Kazałem przekazać podziękowania rolnikowi, do 

którego to pole należy. Wiem, że teraz młody rolnik przejął te grunty, gdzie ta szafka jest 

postawiona. Procedura jest taka, że wykonawca, czyli ENEA przesyła do Poznania informacje, że 

to przyłącze zostało wykonane, następnie przesyłają nam umowę, my tę umowę zawieramy i to 

jest kwestia czasu, kiedy zamontują licznik. Najtrudniejsza część została wykonana. Jeżeli chodzi 

o drzewa, faktycznie ładnie wyglądają i myślę, że jest bezpieczniej dla mieszkańców. Tak jak 

Pan Radny powiedział, pewnie jesienią, czy zimą przyszłego roku pewne prace na terenie całej 

Gminy będą wykonywane. Na pewno to wygląda dużo lepiej niż wyglądało, bo faktycznie ta 

estetyka była nieodpowiednia. Dziękuje.  

 

Sekretarz Miasta i Gminy Ujście przekazał informację, że w związku z pismem Sądu 

Rejonowego w Chodzieży o wyznaczenie podmiotu, który będzie nadzorował prace społeczne 

wykonywane przez nieletnich bieżącym roku, wyznaczonym przez Burmistrza podmiotem będzie 

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Ujściu.  

 

 

Ad.20. Zakończenie posiedzenia. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:12:07 do01:12:26 ) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XLI sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuję wszystkim za przybycie.  

Zakończenie XLI sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 11:12. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu. Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała: 

 

J. Góra  

         Przewodnicząca  

         Rady Miejskiej w Ujściu  

          

         /-/ Cecylia Witczak 

 

 

 

 


